

RemaxWorld Expo 2024
第十八届珠海国际办公设备及耗材展览会
Oct. 17-19 Zhuhai, China

Hotel Reservation Form
酒店预订表

Company Name/公司名称:

Contact Name/联系人:

Mobile Number/手机:

Title/职位:

Email/电子邮箱:

We are/I am attending the event as 我/我们将以以下身份参加该活动

Exhibitor/参展商

Visitor/观众

Hotel Reservation/酒店预订

Hotel Name/酒店名称:

Given Name 名	First Name 姓	Check-In Date 入住时间	Check-Out Date 退房时间	Room Type* (1 bed or 2 beds) 房型	Smoking/Non-Smoking 吸烟房/无烟房
共计/Total					间 (rooms)

If you have special requirements, e.g. religion reason, diet, non-smoking etc, please state here.

如果在食宿方面有特殊要求, 请在此注明, 以便安排。

Shuttle Bus Reservation/穿梭巴士预订

In our commitment to environmental sustainability and reducing carbon emissions, we are delighted to offer free shuttle bus services tailored to your needs. We will arrange shuttle bus services based on the information you provide in this form.

为了倡导绿色出行，共同节约地球资源、保护生态环境，我们将为您的提供免费的穿梭巴士前往会展中心。我们会根据您填写的信息来安排穿梭巴士。

Please take a moment to carefully select travel time slots in the following table according to your needs. If no time slots are selected, we will assume that you do not require shuttle bus services and will not reserve a seat for you.

请在下方表格中根据您的需求，仔细选择所需的乘车时段。若您在表格中未选择任何时段，我们将理解为您目前不需要穿梭巴士服务，因此不会为您预留座位。

In the event that you need to modify your bus reservation details after submitting the form, kindly contact us via email at RemaxWorld@RTMworld.com before September 20. We will respond promptly and assist you in making the necessary adjustments. Please be advised that any modification requests received after September 20, we may not be able to guarantee the availability of your preferred seat. We kindly seek your understanding in this regard. We appreciate your cooperation and support.

若您在提交巴士预订表格后需要修改预订信息，请您务必在2024年9月20日之前，通过电子邮件至 RemaxWorld@RTMworld.com 与我们联系。我们承诺将迅速响应您的请求，并竭诚协助您完成预订的调整。请注意，9月20日之后提交修改请求，我们可能无法确保为您保留所期望的席位，对此我们深感抱歉并恳请您的理解与配合。感谢您的支持与合作！

1st Passengers information/第一位乘车人信息

Full Name/乘车人姓名:

Phone Number/联系电话:

	October 17 th 10月17日	October 18 th 10月18日	October 19 th 10月19日
Hotel to Exhibition Center 从酒店出发到会展中心			
Exhibition Center to Hotel 从会展中心出发到酒店			

2nd Passengers information/第二位乘车人信息

Full Name/乘车人姓名:

Phone Number/联系电话:

	October 17 th 10月17日	October 18 th 10月18日	October 19 th 10月19日
Hotel to Exhibition Center 从酒店出发到会展中心			
Exhibition Center to Hotel 从会展中心出发到酒店			

If you have special requirements for your travel, please state here.

如在出行方面有特殊要求，请在此注明，以便安排。

Credit Card Information/信用卡信息

Visa MasterCard American Express Dinners

Card Number/卡号:

Expiry Date/有效期至:

Cardholder's Name/持卡人姓名:

Signature/签字:

Security No./安全码:

If you require shuttle bus services, please complete and forward this form to us by 20th Sep, 2024

如需穿梭巴士服务，请于 2024 年 9 月 20 日前把表格回传给我们。谢谢！

Tel: +86-756-3919273

Email: RemaxWorld@RTMworld.com